

华泰财险附加灭火费用扩展条款（CB-T 版）

本保险合同扩展承保因保险事故造成损失而产生的下述各项费用：

- （a）灭火所产生的所有费用；
- （b）排水、移除物品所产生的所有费用；
- （c）所有清理费用；
- （d）安装临时警戒路障的费用。

本保险合同下对财产损失以及灭火和其他费用的赔偿总计不超过被保险财产的保险金额，并受限于有关灭火的赔偿限额。

在根据本保险合同规定确定替代价值时不包括灭火和其他费用。

本保险合同的其他条款、除外责任和条件保持不变。

Fire Extinguish Cost

This Policy is extended to cover:

- (a) all costs incurred in the extinguishment of a fire;
 - (b) all costs incurred in the removal of water and/or substances;
 - (c) all cleaning expenses;
 - (d) the erection of temporary barricades;
- arising from loss of damage by any peril hereby insured against.

The total liability under this Policy for both loss to property and fire extinguishment and other costs shall not exceed the sum insured of the property insured subject to an indemnity limit for fire extinguishment.

Fire Extinguishment and other costs shall not be considered in the determination of replacement value on the application of any clause forming a part of this Policy.

Subject otherwise to the terms, exceptions and conditions of this Policy.